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Schriftelijke vragen van GroenLinks Brabant aan het college van Gedeputeerde Staten. 

Betreft: VGO-onderzoek gezondheid omwonenden veehouderijen 

 

Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

Ons bereikte via de pers berichtgeving over de eerste resultaten uit het VGO-onderzoek. Wij hebben naar 

aanleiding hiervan de volgende vragen: 

1. Provinciale Staten hebben meermaals aangegeven dit onderzoek van groot belang te vinden teneinde 

hun controlerende en volksvertegenwoordigende rol rond het provinciale veehouderijbeleid goed uit 

te kunnen voeren. Pers en belangenorganisaties hadden de tussenresultaten eerder in bezit dan het 

algemeen provinciebestuur. Was dit zo afgesproken/afgestemd met de onderzoekers? Zo nee, wat 

ging er anders dan afgesproken/gepland? Zo ja, wanneer was u van plan (geweest) de Staten te 

informeren? 

 

2. Wanneer spreken GS en PS met elkaar over deze tussenresultaten? Wanneer krijgen PS gelegenheid 

om vragen te stellen aan de onderzoekers? Komt er een uitgebreidere versie dan de nu openbare 

けヮ┌HﾉｷWﾆゲゲ;ﾏWﾐ┗;デデｷﾐｪげ デWヴ HWゲIｴｷﾆﾆｷﾐｪい Zﾗ ﾃ;が ┘;ﾐﾐWWヴい Zﾗ ﾐWWが ┘;;ヴﾗﾏ ﾐｷWデい  
 

3. In het afgelopen jaar hebben veel huisartsen zich bezorgd getoond over het hoge aantal patiënten met 

antibioticaresistente (MRSA, ESBL), hart- en vaatziekten en kanker. Worden deze aandoeningen 

meegenomen in het onderzoek? Zo nee, waarom niet?  

 

4. Het onderzoek toont gezondheidseffecten bij bewoners rond intensieve veehouderijen. Daar zitten 

diverse aspecten aan, waaronder het hogere aantal longontstekingen en gevallen van chronische 

bronchitis. Is dit voor GS aanleiding om de groei van veehouderijen in de onderzochte gebieden 

tijdelijk te stoppen (stand-still), totdat de rest van het onderzoek bekend is? Zo ja, kunt u de 

maatregel(en) specificeren? Zo nee, waarom niet? 

 

5. Zijn deze (tussen)resultaten reden om er bij gemeenten op aan te dringen om de vergunningen van 

けstoppersげ niet meer te (her)gebruiken in de onderzochte gebieden in Oost-Brabant?  

Zo nee, waarom niet? 

Hartelijke groet, 

Namens de GroenLinks Statenfractie, 

Hagar Roijackers 


